
اعلام آخرین وضعیت رسیدگی به اعتراضات 
آزمون های استخدامی

ســتاد مرکزی آزمون های اســتخدامی وزارت آموزش و پرورش با صدور 
اطلاعیه ای در خصوص اعتراضات آزمون های اســتخدامی توضیحاتی ارائه 

کرد.
به گزارش ایسنا، در اطلاعیه ســتاد مرکزی آزمون های استخدامی وزارت 
آموزش و پرورش آمده است: »استخدام نیروی متخصص و ماهر، از جمله 
مصادیق وسایل آموزش و پرورش رایگان، در اجرای اصل ۳۰ قانون اساسی 
اســت که دولت به ارائه آن ملکف شده است. براین اساس سازمان اداری و 
استخدامی کشور، سازمان برنامه و بودجه کشور و وزارت آموزش و پرورش 
به نمایندگی از دولت با توســعه ظرفیت های دانشــگاه فرهنگیان و تربیت 
دبیر شــهیدرجایی و در اجرای قانون متعهدین خدمت، نســبت به جذب 
و تربیت نیروی انســانی موردنیاز خود اقدام می کند.در سال های اخیر که 
تراز ورودی و خروجی نیروی انســانی در آموزش وپرورش از تعادل نسبی 
برخوردار نبوده به صورت موقت، بخشی از نیروی مورد نیاز خود را با رعایت 
ضوابط و مقررات از میان دانش آموختگان واجد شرایط سایر دانشگاهها در 

قالب ماده )۲۸( اساسنامه دانشگاه فرهنگیان استخدام کرده است.
براین اســاس در سال ۱۴۰۳ مجوز اســتخدام ۵۲۸۹۷ نفر در رشته های 
آموزگاری، دبیری و هنرآموزی و ۱۹۱۷۴ نفر در گروه کیفیت بخشی شامل 
مشاغل مربی امور تربیتی و مشاوره، مربی تربیت بدنی و سلامت، مربی امور 
تربیتی و ســبک زندگی و مشاور را دریافت و پس از انتشار دفترچه آزمون 
از طریق سازمان سنجش آموزش کشــور و مرکز آزمون جهاد دانشگاهی 
نســبت به برگزاری آزمون کتبی اقدام شــد.پس از انتشار نتایج اولیه و در 
چارچــوب مجوز و مفــاد دفترچه آزمون های مربوط ، به میزان ســه برابر 
ظرفیت تعیین شــده برای هر کد شغل محل از بین افرادی که حدنصاب 
آزمون کتبی را کسب کرده بودند برای انجام ارزیابی تکمیلی به استان های 
محل خدمت مورد تقاضای داوطلب، جهت احراز شایســتگی های سه گانه 

عمومی، اختصاصی وتخصصی معرفی شدند.
برای احراز شایستگی ها، کانون های ارزیابی متشکل از ۱۵ نفر از کارشناسان 
زبده و ارزیابان حرفه ای تشــکیل و با ســاز وکارهای پیش بینی شــده و 
نظارت های مستمر اعمال شــده، زمینه سنجش شایستگی های داوطلبان 
درحوزه های مختلف فراهم و نتایج مشاهدات، مصاحبه، آزمونهای موردی 
در ســامانه ثبت و پس از تحلیل و اســتخراج نتایج اولیه جهت پردازش و 
اعلام نتیجه نهایی برای نهاد برگزارکننده آزمون ارســال شــده و از طریق 
سازمان سنجش آموزش کشور و جهاد دانشگاهی به داوطلبان اطلاع رسانی 
شــد.هم زمان با اعلام نتیجه نهایی، سازمان سنجش و جهاد دانشگاهی به 
عنوان مرجع برگزاری آزمون کتبی به اعتراضات داوطلبان پاسخگویی کرده 
و امکان ثبت اعتراضات داوطلبان به نتایج ارزیابی تکمیلی، در سامانه کارا 
فراهم شد.بلافاصله بعد از اتمام مهلت ثبت درخواست ها، با تشکیل کارگروه 
رســیدگی به اعتراضات در استان ها با مســئولیت مدیران کل و عضویت 
کارشناســان خبره اداره کل و ارزیابان متخصص و امین، فرایند رسیدگی 
با ابلاغ شــیوه نامه اختصاصی از ۲۵ مهر۱۴۰۳ به بعد آغاز شــده و پس از 
بررســی بیش از سه میلیون صفحه از مســتندات داوطلبان، و اطمینان از 
رسیدگی به همه وجوه اعتراضات کلیه داوطلبان، نتایج را در پایان دیماه به 
سازمان سنجش آموزش کشور ارسال کرده؛ همچنین نتایج بررسی مجدد 
همه داوطلبان راه یافته به مرحله ارزیابی تکمیلی در آزمون مشاغل کیفیت 

بخشی، استخراج و به جهاددانشگاهی ارسال شد.
در پایان ضمن قدردانی از ارشادات دستگاه های نظارتی و نمایندگان مردم 
در مجلس شورای اســلامی، رهنمودهای وزیر و اعضای شورای معاونان و 
صبوری داوطلبان و خانواده آنها، به استحضار می رساند، کارگروه رسیدگی 
به اعتراضات وزارت متبــوع در صیانت از نمرات آزمون و مراقبت کامل از 
حقوق حقه داوطلبان، رعایت عدالت و امانت داری و پیشــگیری از هرگونه 
اعمــال نظر و دخالــت و تمدید مکرر زمان رســیدگی و تایید نتایج برای 
کارگروه های استانی، تمامی درخواســتها را بدقت بررسی کرده و نتایج را 
پس از کنترل های متعدد، برای پردازش نهایی و اعلام نتیجه به ســازمان 
سنجش آموزش و جهاددانشــگاهی ارسال کرده است که از طریق پورتال 
نهــاد برگزاری آزمون به داوطلبان گرامی اطلاع رســانی خواهد شــد. ۱. 
قبول شــدگان نهایی جدید برای گذراندن دوره مهارت آموزی به دانشگاه 

فرهنگیان معرفی خواهند شد. 
بنابراین از طریق پرتال دانشــگاه فرهنگیان ثبت نام و شروع دوره مزبور را 

پیگیری کنند. 
تشــکیل پرونده اســتخدامی، انجام معاینات پزشکی )تکمیلی( آزمایشات 
پاراکلینیکــی و ســایر مراحل اســتخدامی از طریــق اداره کل آموزش و 
پرورش استان ســهمیه خدمتی اطلاع رسانی خواهدشد.۲. داوطلبانی که 
صلاحیت های عمومی )گزینش( آنان مورد تایید قرار نگرفته و در ســتون 
وضعیت قبولی کارنامه دوم اعلام نتایج نهایی با کد ۱۹ مشــخص شــده، 
ضروری اســت یک هفته بعداز اعلام نتایج این مرحلــه )به مدت دوماه(، 
ضمن مراجعه حضوری به هسته گزینش استان محل ارزیابی خود، نسبت 
به ارائه درخواســت کتبی تجدید نظر اقدام کرده و مراحل بررسی پرونده 

خود در فرایند تجدید نظر را از هسته مزبور پیگیری کنند.«

بارش در کشور ۴۳ درصد کمتر از نرمال
بر اســاس داده های سازمان هواشناسی، کشــور در سال آبی جاری تا ۲۷ 
بهمن ماه، ۴۳.۳ درصد با کاهش بــارش روبرو بوده و طی این مدت ۷۰.۹ 
میلی متــر بارش دریافت کرده این در حالی اســت که میانگین بلندمدت 

بارش کشوری در این بازه زمانی ۱۲۵ میلیمتر بوده است.
به گزارش ایســنا بر اســاس داده های ســازمان هواشناسی طی هفت روز 
گذشــته منتهی به ۲۷ بهمن مــاه به طور میانگیــن ۱۰.۸ میلیمتر بارش 
دریافت شــده که این میزان در بلندمدت ۸.۶ میلیمتر است بنابراین ۲۵.۳ 
درصد بارش بیشــتری در این بازه زمانی دریافت شده است.از ابتدای ماه 
جاری منتهی به ۲۷ بهمن ماه به طور میانگین ۲۵ میلیمتر بارش ثبت شده، 
در حالی که میزان آن در بلندمدت ۳۳.۶ میلیمتر اســت. در نتیجه ۲۵.۵ 

درصد با کاهش بارش نسبت به بلند مدت روبرو بوده ایم.
از ابتدای فصل جاری منتهی به ۲۷ بهمن ماه در کشور به طور میانگین۳۷.۱  
میلیمتر بارش دریافت شده که نســبت به بارش ۶۶ میلیمتری بلندمدت 
۴۳.۸ درصد کاهش یافته است.از ابتدای سال جاری تا ۲۷ بهمن ماه به طور 
میانگین ۷۰.۹ میلیمتر بارش در کشــور ثبت شده که نسبت به میانگین 
بلندمــدت با مقــدار ۱۲۵ میلیمتر با کاهش ۴۳.۳ درصــدی بارش روبرو 

هستیم.
جدول اطلاعات پهنه ای بارش  اســتان ها از ابتدای ســال آبی جاری )اول 
مهرماه سال گذشــته( نشان می دهد تنها اســتان های خراسان جنوبی و 
مازندران نســبت به دوره بلندمدت بارش بیشتری دریافت کرده اند که این 
میزان در مازندران ۵.۴ درصد و خراسان جنوبی ۱.۶ درصد نسبت به بلند 
مدت افزایش داشــته است.بارندگی در سایر اســتان ها کمتر از حد نرمال 
بوده اســت و در این زمینه کهگیلویه و بویراحمد بدترین وضعیت را تجربه 
می کند چراکه ۷۵.۱ درصد کمتر از حد نرمال طی ســال آبی جاری بارش 

دریافت کرده است.
پیش تر رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکســالی نیز به کاهش 
بارش در کهگیلویه و بویر احمد نیز اشــاره کرده و اوایل بهمن ماه در این 
مورد گفته بود: پر آب ترین مناطق ایران در سال آبی جاری جزو استان های 
کم بارش هســتند. به عنوان مثال کهگیلویــه و بویراحمد باید حدود ۳۵۰ 
میلی متر بارندگی دریافت می کرد اما تنها ۷۸ میلی متر بارش داشته است. 
در مجموع بارش طی سال آبی جاری در کهگیلویه و بویراحمد ۷۷.۵ درصد 
کمتر از نرمال بوده است.حال با این وجود که بارش مجموع بارش طی سال 
آبی جاری در کهگیلویه و بویراحمد، از ۵ بهمن ماه ۲.۴ درصد افزایش یافته 
اســت اما این آمار بار دیگر زنگ خطر کم آبی را به سبب میزان کم بارش 
در پرآب ترین مناطق ایران به صدا در آورده است.استان تهران نیز از جمله 

استان هایی است که با کم بارشی روبرو بوده است.
در حالی که میانگین بارش تهران در بلند مدت ۱۳۴.۴ میلیمتر است ولی 
در سال آبی جاری تنها به طور میانگین ۷۵.۱ میلیمتر بارش دریافت کرده 
اســت که نشــاندهنده کاهش ۴۴.۱ درصدی بارش در این استان است.به 
گزارش ایســنا شروع سال آبی در ایران از ابتدای پائیز است. به این ترتیب 
یک ســال آبی در ایران از ۱ مهرماه شــروع می شود و تا ۳۱ شهریور سال 

بعد ادامه می یابد.

آموزش

هواشناسی

بازگشت ۲۰۰۰ دانش آموز 
ترک تحصیل کرده به مدارس با کمک 

کمیته امداد
معاون امور فرهنگی کمیتــه امداد با بیان اینکه ۲ هزار 
دانش آموز ترک تحصیل با کمک کمیته امداد امسال به 
مدارس بازگشتند، گفت: هیچ دانش آموز تحت حمایت 
کمیته امداد به دلیل مشکل مالی از تحصیل باز نمی ماند.

به گزارش ایســنا، حجت الاســلام والمســلمین مهدی 
متقی فر، معاون امور فرهنگی کمیته امداد روز دوشنبه در 
نشست خبری با بیان اینکه حدود ۸۵۰ هزار دانش آموز 
از خدمات حمایتی کمیته امداد بهره مند هستند، افزود: 
برای امور تحصیلی، فرهنگی و ورزشی این دانش آموزان 
برنامه های متعددی در ســطوح مختلف طراحی و اجرا 
شــده اســت.وی ادامه داد: این برنامه ها شامل تحصیل 
و اوقات  فراغت اســت و از ابتــدای تحصیل تا کنکور از 
این دانش آموزان حمایت می شــود کــه این حمایت ها 
شــامل امور فرهنگی، تحصیلی، تقویت تحصیلی و ورود 
به دانشــگاه اســت.متقی فر ادامــه داد: دغدغه هایی در 
خصوص مددجویان در حوزه های تحصیلی، آسیب های 
اجتماعی، اوقات فراغت و ورزش وجود دارد که همه این 
موارد موجب شده اســت برنامه هایی برای آنان طراحی 
و اجرا شــود.معاون امور فرهنگی کمیتــه امداد گفت: 
امسال ۸۰۰ دانش آموز تحت پوشــش کمیته امداد در 
دانشــگاه فرهنگیان پذیرفته شدند و هدف ما از حمایت 
از دانش آموزان و دانشجویان و توانمندسازی، خواتکایی و 

خودکفایی آنهاست.
متقی فر با اشــاره به اینکه از طریق سامانه سها افرادی 
که نسبت به ثبت نام در مدارس اقدام نکنند، به سرعت 
شناســایی می شــوند، گفت:  ۲ هــزار دانش آموز ترک 
تحصیل، امســال بــا حمایت کمیته امــداد به مدارس 
بازگردانده شــدند و هیچ دانش آموزی به خاطر مسائل 
مالی از تحصیل باز نمانده اســت.معاون فرهنگی کمیته 
امداد با اشاره به موفقیت دانش آموزان تحت حمایت در 
کنکور سراسری، یادآورشد: هشت نفر از این دانش آموزان 
رتبه زیر ۱۰۰، تعداد ۱۲۲ نفر رتبه زیر هزار، ۷۲۲ نفر زیر 
پنج هزار و ۱۶۳۰ نفر زیر ۱۰ هزار را کسب کرده و وارد 
دانشگاه های دولتی شدند.متقی فر افزود: امسال همچنین 
۴۷۵ نفر از دانش آموزان تحت حمایت در مدارس سمپاد 
قبول شــدند که بر اســاس توافق بین مدارس سمپاد و 
کمیته امداد تحصیل آنان رایگان است. همچنین ۳۱۰۳  
نفر نیز در مدارس نمونه دولتی قبول شدند.وی با اشاره 
به اینکه ۷۶۳ هزار بسته لوازم التحریر در سال ۱۴۰۳ بین 
دانش آموزان توزیع شد، اهار کرد: امید است سال آینده 
بتوانیم به تعداد همــه دانش آموزان لوازم التحریر توزیع 
کنیم.معاون فرهنگی کمیته امداد با اشاره به فعالیت های 
این نهاد در بخش نخبگانی در حوزه های مختلف از جمله 
قرآنی و ورزشــی هم بیان کرد: ۲۸۴ میلیارد تومان وام 
دانشجویی و نخبگانی در راستای حمایت از دانشجویان 
مددجو پرداخت شده است. بیشترین نخبگان ما در حوزه 
ورزشــی هستند که در عرصه داخلی و بین المللی مورد 

حمایت قرار می گیرند.

سهم ناچیز معاونت جوانان از بودجه 
سال آینده وزارت ورزش و جوانان

وزارت ورزش و جوانــان در »امور جوانــان« ذیل لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۴ کل کشــور در دو بخش »اعتبارات 
دستگاهی« و »هزینه یک درصد هزینه های شرکت های 
دولتــی« اعتبار دریافــت خواهد کرد کــه کل اعتبارات 
اختصاص یافته بــه امور جوانــان ۱۲۶۴ میلیارد و ۵۱۷ 
میلیون تومــان و ۶۰۰ هزار تومان اســت که این میزان 
صرفاً ۵.۰۵ درصد از کل اعتبارات وزارت ورزش و جوانان 
را تشــکیل می دهد. بــه گزارش ایســنا، وزارت ورزش و 
جوانان در »امور جوانان« ذیل لایحه بودجه ســال ۱۴۰۴ 
کل کشــور در دو بخش »اعتبارات دستگاهی« و »هزینه 
یک درصد هزینه های شرکت های دولتی )ذیل بند »ث« 
تبصره ۸(« اعتبــار دریافت خواهد کــرد؛ کل اعتبارات 
اختصاص یافته بــه امور جوانــان ۱۲۶۴ میلیارد و ۵۱۷ 
میلیون تومــان و ۶۰۰ هزار تومان اســت که این میزان 
صرفاً ۵.۰۵ درصد از کل اعتبارات وزارت ورزش و جوانان 
را تشکیل می دهد.این اعتبار به موضوعات ازدواج، اوقات 
فراغت جوانان، هویت ملی، دینی، مشارکت های داوطلبانه 
و اشتغال پذیری جوانان اختصاص یافته است. برنامه های 
مورد اشــاره براســاس قانون، اهداف وظایف و اختیارات 
وزارت ورزش و جوانــان، نــگارش یافته اند، اما به صورت 
کلی بیان شــده اند، لذا مناسب بود تا برنامه ها به صورت 
دقیق تر و قابل ارزیابی بیان شوند.از سوی دیگر، براساس 
وظایف وزارتخانه در امور جوانان مطابق با قانون یادشده، 
دیده شــدن موضوعاتی همچون »پایش مستمر وضعیت 
امور جوانان« در قانون بودجه امری لازم به شمار می رود.

براساس قانون بودجه ســال ۱۴۰۳، کل اعتبارات وزارت 
ورزش و جوانــان ۱۵ هزار و ۱۳۱ میلیارد و ۹۴۵ میلیون 
و ۱۰۰ هزار تومان بوده اســت که اعتبار اختصاصی برای 
»جوانــان« ذیل برنامه های وزارتخانه ذکر نشــده بود لذا 
نمی توان درصد رشــد اعتبارات پیشنهادی لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۴ حوزه جوانان را نســبت به اعتبارات جوانان 
قانون بودجه ۱۴۰۳ محاســبه کرد. نکته قابل توجه این 
است که اعتبارات در نظر گرفته شده برای برنامه »حمایت 
از توســعه ورزش قهرمانی« که بخش کوچکی از جامعه 
جوان کشــور را به خود اختصاص می دهــد، بیش از دو 
برابــر کل اعتبار در نظر گرفته شــده برای بخش جوانان 
با موضوعات مهمی همچون ازدواج و اشتغال است. نکته 
دیگر اینکه در بند »گ« تبصره یک لایحه بودجه ســال 
۱۴۰۴ آمده است که در اجرای بند »ث« ماده ۷۸ قانون 
برنامه هفتم پیشــرفت، ۰.۰۲۷ از کل ۹ درصد مالیات بر 
ارزش افزوده برای ساماندهی امور جوانان و ترویج و تعمیم 
فعالیت بدنی و همگانی شــدن ورزش به ردیف درآمدی 
مربوط در جدول شــماره ۵ این قانــون واریز و به وزارت 
ورزش و جوانــان به میــزان ۴۰ درصد بابت ورزش و ۲۰ 
درصد بابت ترویج، تســهیل، آموزش و مشاوره های پیش 
از ازدواج و انتخاب همســر و وزارت آمــوزش و پرورش 
بــه میزان ۴۰ درصد پرداخت می شــود.پرداخت هرگونه 
وجهــی از این محل به ورزش حرفه ای ممنوع و در حکم 
تصرف غیرقانونی در وجوه و اموال دولتی اســت. در واقع 
در راســتای این حکم از لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ منابع 
اعتبــاری حوزه جوانــان وزارت ورزش و جوانان نباید در 
حوزه اشتغال هزینه شود. در این راستا ذیل جدول شماره 
۱۷ لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ که مختص اعتبارات متفرقه 
است، مبلغ ۱۰۵,۹۰۱,۵۰۰ میلیون ریال برای اجرای این 
حکم در نظر گرفته شــده است که با محاسبه سهم ۲۰ 
درصدی جوانان، ۲۱.۱۸۰.۳۰۰ میلیون ریال باید به وزارت 
ورزش و جوانان درخصوص امور جوانان )ازدواج( اختصاص 
داده می شد که این امر محقق نشده و حدود یک پنجم از 
اعتبار موردنظر قانون بودجه سال ۱۴۰۴ – بخش اول به 

موضوع ازدواج اختصاص پیدا کرده است. 

مددکاری

خانواده
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 چند روزی اســت که نامگذاری معبر 
به نام فرزند یکی از مدیران شــهری 
حاشیه ساز شــده این درحالی است 
که این رویه در کمیسیون نام گذاری 
شورا بی سابقه نیست و در دوره پنجم 
مدیریت شــهری در یکی از جلسات 
مدیران  از  یکی  نامگذاری  کمیسیون 
شــهری پیشــنهاد می دهد که نام 
دخترش »مرسانا« بر روی یکی از معابر 
شهری  گذاشته شود که مورد استقبال 
رئیس وقت کمیسیون نام گذاری قرار 
از  یکی  نام  و حالا مرســانا  می گیرد 
خیابان های تهران است. اتفاقی که در 
خصوص نام گذاری »بارانا« در منطقه ۸ 
نیفتاد و رسانه ای شدن آن توسط یک 
خبرنگار باعث شد بارانا خیلی زود به 

یکم  تغییر کند.
ماجرای از توییت یکی از خبرنگار شــهری 
آغاز شــد که اعلام کرده بــود، معبری به 
نام دختر مدیر روابط عمومی شــهرداری 
۸ منطقه نام گذاری شــده است.این اقدام، 
که بدون مصوبه شــورای شهر انجام شده، 
واکنش های متعددی را به همراه داشــته و 
موجب انتقاداتی دربــاره نظارت بر فرآیند 
نام گذاری معابر شــهری شده است.پس از 
انتشــار این گزارش ها، شهرداری منطقه ۸ 
به ســرعت وارد عمل شد و نام این معبر را 
تغییر داد.هر چند که شــهردار منطقه در 
اینستاگرام خود نوشــت:نام دختران عزیز 
من، مهرســا و نورا هست. ممکن است در 
هر گذر و کوچه ای نــام یکی از دختران و 
پسران ایران ســربلندمان را ببینیم. کشور 
عزیزمان با همین نام ها آباد اســت. افتخار 

برایتان خدمت می کنیم.
در تاریخ هم جســت و جــو کنیم رد پای 
این ســبک نام گذاری در دوره ناصرالدین 
شاه را می توان پیدا کرد . برخی از محلات 
تهران هنوز هم به نام زنان ناصرالدین شاه 
شــناخته می شــود . »داریوش شهبازی« 
تهران شــناس در این بــاره می گوید: »در 
محدوده نازی آباد باغی بزرگ وجود داشت 
که به نــام »نازخاتون« یکی از همســران 
ناصرالدین شــاه ســند خورده بود؛ باغی با 
درختان میوه و چنارهای بلندبالا و عمارتی 
در دل آن. محله نازی آباد هم نامش را از نام 
نازخاتون وام گرفت و گفته می شود ابتدا نام 
محله به »نازآبــاد« و به تدریج به نازی آباد 

تغییر کرد.« 
محلــه منیریــه تهــران هــم  بــه نــام 
»منیرالسلطنه« یکی از زنان ناصرالدین شاه 
قاجار است . منیرالسلطنه دختر محمدتقی 

خان معمارباشی بود؛ معماری سرشناس که 
ساختمان دارالفنون را ساخت. به دلیل رفت 
و آمد معمارباشی به کاخ ناصرالدین شاه بود 
که شــاه قاجار با »منیرالســلطنه« دختر 
معمارباشی آشنا شد و او را وارد حرمسرای 
خود کرد. محله اقدسیه که امروز با برج ها 
و آپارتمان های گرانقیمت شناخته می شود، 
در دوران قاجار، روستایی کوچک و قجری 
بود در حد فاصل بین ســلطنت آباد و کاخ 
آبادی  این  ناصرالدین شــاه  صاحبقرانیــه. 
کوچــک را بــه »امینه  اقــدس« یا همان 
»اقدس الدولــه« کــه یکی از همســران 
محبوبش بود بخشــید. نام مهرآباد هم به 
»عصمت الدوله« دختر محبوب ناصرالدین 
شاه می رسد . این محدوده مهریه عصمت 
الدوله بوده است. »در دوره ما بزرگی گفته 
بود که وقتی در شهر راه می رویم، احساس 
می کنیم شــهر صاحــب دارد، نمی خواهم 
بگویم الان برعکس عمل شــده اما براستی 

چرا این اتفاقات می افتد!«
ایــن گلایــه ناصرامانی از یکــی مدیران 
شــهرداری بــود  زمانی که اعــلام کرد از 
ساخت و سازی غیر مجاز در دانشگاه تهران 
خبر ندارد. ناصر امانی، عضو شــورای شهر 
تهران در پاسخ به پرسش که این نام گذاری 
یکی دیگــر از مصداق های بی صاحب بودن 
شهر نیســت به خبرآنلاین می گوید: »این 
موضوع صحت دارد و من با شهردار منطقه 
صحبت کردم. قرار شــد که این اشــتباه 
به ســرعت اصلاح شــود. این اتفاق نشان 

می دهد که تمرکز کافی بر مدیریت شهری 
از بالا وجود ندارد و چنین خودسری هایی 
نباید در سطح شــهر رخ دهد. این یکی از 
نشانه هایی است که پیش تر هم درباره آن 
هشــدار داده بودم؛ مسئله نظارت در شهر 
تهران که یکی از وظایف اصلی شورا است.«
او ادامــه می دهد: »نام گــذاری معابر یک 
موضــوع فرهنگی و در حوزه مســئولیت 
کمیسیون فرهنگی شوراست. در این مورد، 
بدون مصوبه شورا، تصمیم گیری انجام شده 
که این یک تخلف است. پس از تماس من، 
شهردار منطقه قول داد که اصلاحات لازم 
را انجام دهد. من هــم پیگیر این موضوع 
بوده ام و می دانم که کمیســیون فرهنگی 
شورا در حال بررســی واکنش مناسب به 
این مسئله است.« امانی در خصوص این که 
این گونه تخلفات چگونه به اطلاع شورای 
شهر می رسد، می گوید: »مردم، معتمدین 
محلات و رسانه ها در این مسیر نقش مهمی 
دارند. بسیاری از تذکراتی که ما در شورای 
شــهر داده ایم، حاصل گزارش های مردمی 
بوده است. در شهری با ۱۳ میلیون جمعیت 
و ۷۰۰ کیلومتر وســعت، ۲۱ عضو شــورا 
به تنهایی نمی توانند بر همه مسائل نظارت 
داشــته باشــند، بنابراین مردم و رسانه ها 
باید به ما کمک کننــد، و تا امروز هم این 
کار را کرده انــد. ما در برابر چنین تخلفاتی 
هیچ گونه مســامحه ای نخواهیم داشت و با 

هر موردی قاطعانه برخورد می کنیم.«
علیرضا نادعلی، ســخنگوی شورای شهر، 

درایــن رابطه بــه خبرآنلایــن می گوید: 
معابــر،  نام گــذاری  آیین نامــه  »طبــق 
معابری با عرض کمتــر از ۳۰ متر، به ویژه 
بن بست ها و کوچه های کوچک، در اختیار 
شــهرداری های مناطــق اســت و آن هــا 
می توانند به صورت مستقل این نام گذاری را 
انجام دهند. این نام گذاری ها معمولاً نیازی 
به مصوبه شــورای شهر ندارند و شهرداری 
هر منطقه با محوریــت روابط عمومی، که 
دبیر کمیسیون منطقه است، می تواند این 
تغییرات را اعمال کند.« وی ادامه می دهد: 
»با این حال، تخلــف صورت گرفته مربوط 
به نام گذاری معبــری با عرض بیش از ۳۰ 
متر بوده اســت که طبق آیین نامه، نیاز به 
مصوبه شــورای شهر دارد. به محض اطلاع 
از ایــن موضوع، پیگیری هــای لازم انجام 
شد و شــهردار منطقه بلافاصله وارد عمل 
شد و نام گذاری اصلاح شد.«نادعلی تأکید 
می کنــد: »تذکر دادیم که این تخلف نباید 
رخ می داد، اما در نهایت نام ها تغییر کرد و 
این اقدام توسط شهرداری به سرعت اصلاح 
شــد. هر نام گذاری برای معابری با عرض 
بیش از ۳۰ متر، حتماً باید با مصوبه شورای 
شهر انجام شــود. البته اسامی انتخاب شده 
می توانند شــامل افراد مختلــف یا مفاخر 
باشند، اما مهم ترین مسئله رعایت فرآیند 
قانونی و آیین نامه ای اســت.« وی در پایان 
گفت: »ما ایــن موضوع را پیگیری کردیم، 
مشــکل بلافاصله حل شد و تذکر لازم نیز 

صادر شد.«

معاون بهداشت وزارت بهداشت، ضمن 
هشــدار در مورد وضعیت بحرانی در 
با کشورهای  ایران  و هم مرزی  منطقه 
افغانســتان و پاکســتان که هنوز با 
بحران فلــج اطفال دســت و پنجه 
نرم می کننــد، از افزایش خطر ورود 
ویروس فلج اطفال به کشور خبر داد 
و با اشاره به رشد چشمگیر موارد ابتلا 
در این دو کشور، اجرای فوری عملیات 
ایمن سازی تکمیلی در ایران را ضروری 
دانســت و از ادامه واکسیناســیون 
برای کودکان زیر پنج سال  سراسری 

در مناطق پرخطر خبر داد.
به گــزارش ایلنا از وبدا، علیرضا رئیســی 
گفت: ایران در مجاورت دو کشور بومی فلج 

اطفال افغانستان و پاکستان قرار دارد و به 
دلیل تردد های مکرر رســمی و غیررسمی 
در خطــر جدی و مــداوم ورود ویروس از 
این دو کشور اســت.وی افزود: با توجه به 
تشدید مهاجرت های قانونی و غیر قانونی به 
دلیل تحولات سیاسی در سال های اخیر در 
افغانستان و همچنین تداوم گردش ویروس 
در این دو کشور و افزایش ۱۲ برابری ابتلا 
به فلج اطفال در پاکســتان و ۴ برابری در 
افغانســتان در ســال ۲۰۲۴ در مقایسه با 
ســال ۲۰۲۳، خطر ورود ویروس وحشــی 
فلج اطفال بــه ایران بیش از پیش افزایش 
یافته است. وی با بیان اینکه عملیات ایمن 
سازی تکمیلی به عنوان یکی از مهمترین 
اســتراتژی های ریشــه کنی فلج اطفال از 

سال ۱۳۷۳ تاکنون در کشور اجرا می شود، 
افزود: انجام این عملیات در حفظ دستاورد 
عاری بودن کشــور از بیماری فلج اطفال از 
ســال ۱۳۷۹ تاکنون نقش مهمی داشــته 
و امسال نیز بر اســاس برنامه ریزی انجام 
شده، این عملیات به صورت فعال و خانه به 
خانــه در دو مرحله به فاصله یک ماه برای 
کلیه کودکان زیر ۵ سال ایرانی و غیرایرانی 
ســاکن در مناطق پرخطر و با اســتفاده از 

قطره خوراکی فلج اطفال انجام می شود.
رئیسی ادامه داد: مرحله اول عملیات در ۲۲ 
دانشــگاه علوم پزشکی واقع در استان های 
سیستان و بلوچستان، هرمزگان، خراسان 
جنوبی، بوشهر، یزد، جنوب کرمان، فارس 
و خوزستان در ۱۵ تا ۱۷ دی ماه انجام شد 

و مرحلــه دوم از تاریخ ۲۷ تا ۲۹ بهمن در 
حال انجام است.وی گفت: واکسن خوراکی 
فلج اطفال مورد استفاده در کشور در طی 
سال های گذشــته تاکنون، تولید موسسه 
تحقیقات واکســن و سرم سازی رازی بوده 
اســت. معاون بهداشــت وزارت بهداشت 
بــا بیان اینکه در مرحلــه اول حدود ۸۴۰ 
هزار کودک قطــره خوراکی فلج اطفال را 
دریافت کردند، تصریح کرد: بیشترین تعداد 
واکسیناسیون در اســتان های سیستان و 
بلوچستان، هرمزگان و کرمان انجام شد.وی 
همچنین گفت: سایر استان های کشور در 
بهار سال ۱۴۰۴ واکسیناسیون فلج اطفال 
را برای کودکان ســاکن در مناطق پرخطر 

انجام خواهند داد.

بعــد از اینکــه داروخانه ها از خرید 
تأمین  داروهای شــرکت های پخش 
اجتماعی خودداری کردند، حالا نوبت 

پزشکان است که از پذیرش بیماران 
تحت پوشــش بیمه تأمین اجتماعی 

خودداری کنند.

به گزارش خبرنگار مهر، بد قولی سازمان 
تأمین اجتماعی در پرداخت مؤسســات و 
مراکز طرف قرارداد، باعث شد تا داروخانه ها 
از شــرکت های پخش دارو که وابسته به 
تأمین اجتماعی هستند، دارو خرید نکنند. 
آن طور که رئیس انجمن داروسازان ایران 
گفته است، حجم مطالبات داروخانه های 
خصوصی از تأمیــن اجتماعی به ۹ همت 
می رسد و ۷ ماه است که تأمین اجتماعی، 
هیچ پرداختی به داروخانه ها نداشته است.
حالا، رؤســای نظام پزشکی ۶ شهرستان 
در استان اصفهان، نامه ای به استاندار زده 

اند که بیماران بیمه تأمین اجتماعی را به 
صورت آزاد ویزیت خواهند کرد.

در این نامه خطاب به اســتاندار اصفهان 
آمده است: تمامی مراکز تشخیص درمانی 
اســتان اصفهان شــامل بیمارســتان ها، 
تخصصــی،  و  عمومــی  درمانگاه هــای 
آزمایشگاه ها و مطب های بخش خصوصی 
)به جز موارد اورژانس( از روز شنبه مورخ 
پوشــش  تحت  بیمــاران   ۱۴۰۳.۱۲.۰۴
بیمــه تأمین اجتماعی را بــه صورت آزاد 
 پذیرش و برای آنان صورت حســاب صادر 

خواهند کرد.

نام فرزندان مدیران بر خیابان های پایتخت حاشیه ساز شد

 احیای سنت ناصرالدین شاه در نام گذاری 

معاون وزیر بهداشت هشدار داد

افزایش خطر ورود فلج اطفال از کشورهای همسایه به ایران

نوبت پزشکان شد
 ویزیت آزاد بیماران تامین اجتماعی

نوسازی بافت های فرسوده معطل تسهیلات ضرورت ترمیم بافت فرسوده بازار بزرگ 
مدیرعامل سازمان نوسازی شــهر تهران گفت: تسهیلات بانکی نقش بسیار 
مهمی در پیشــبرد طرح های نوسازی بافت های فرسوده دارد، اما بانک ها پای 

کار نیستند.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل ســازمان نوسازی شهر تهران، مهدی هدایت، 
مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران با تاکید بر این که نوسازی بافت های فرسوده شهر 
تهران یک امر سه وجهی است، گفت: برای این کار، مردم، دولت و شهرداری باید همزمان 
پای کار باشند در حالی که الان شهرداری پای کار است، اما بانک ها همکاری نمی کنند.
مدیرعامل ســازمان نوســازی شهر تهران با اشــاره به نبود توان مالی لازم نزد ساکنان 
بافت های فرســوده برای نوسازی املاکشان، یادآور شد: ما در شهر تهران محدوده هایی 
داریم که اگر تســهیلات بانکی نباشــد، نه مردم توان نوســازی دارند و نه مشارکت در 
نوسازی برای سازنده ها توجیه اقتصادی دارد. در این محدوده ها قیمت مسکن نسبت به 
متوسط تهران بسیار پایین تر است که با توجه به هزینه بالای ساخت و ساز، شراکت در 
ساخت را فاقد توجیه اقتصادی می کند.هدایت اضافه کرد: در چنین محدوده هایی اعطای 
تســهیلات بانکی نقش خیلی مهمی در روند نوسازی دارد، اما بانک ها به تعهدات خود 
عمل نمی کنند و پای کار نیستند. به گفته وی، بانک ها به دلیل آنچه نبود اعتبار عنوان 
می کنند، از پرداخت تسهیلات به بافت های فرسوده امتناع می کنند و این یکی از دلایل 
کند بودن روند نوسازی است.وی در خصوص آخرین وضعیت نوسازی پلاک های فرسوده 
در تهران گفت: طبق برنامه چهارم شهرداری، باید سالانه ۳ درصد از بافت های فرسوده 
شهر تهران نوسازی شود و ما با توجه به محدوده های فرسوده ای که در مناطق ۲۲گانه 
تهران وجود دارد مشخص کردیم در هر منطقه سالانه چه میزان نوسازی باید انجام شود.

سرپرست فرمانداری تهران با تاکید بر ضرورت ترمیم بافت فرسوده بازار بزرگ 
تهران گفت: اقدام مشترک دولت و شهرداری برای تسریع در افزایش ایمنی 

این منطقه ضروری است.
به گزارش ایلنا، حسین خوش اقبال سرپرست فرمانداری تهران در نشست بررسی و رفع 
چالش های منطقه ۱۲ و بازار بزرگ تهران که روز گذشته ۲۸ بهمن ماه با حضور معاونین 
فرماندار، شهردار منطقه ۱۲، رئیس سازمان نوسازی شهر تهران، نمایندگان دستگاههای 
خدمات رسان و نیز هیئت امنا بازار در محل شهرداری منطقه ۱۲ برگزار شد، مشکلات 
این منطقه را مورد بررســی قرار داد. سرپرست فرمانداری تهران با اشاره به چالش های 
گازرســانی در سال های گذشته، بر ضرورت حل این مشکل تأکید کرد و گفت: مسئله 
مهم دیگر، بافت قدیمی بازار است که سازمان نوسازی شهر تهران باید با همکاری دولت 
و شهرداری، برنامه ای اجرایی برای افزایش ایمنی این منطقه تدوین کند.وی با بیان اینکه 
بازار بزرگ تهران قلب اقتصادی و گردشگری پایتخت است، افزود: هماهنگی ها باید در 
اجرا نتیجه داشته باشد. تاکنون خروجی مطلوبی نداشته ایم، اما باید اقدامات اجرایی را 
سرعت ببخشیم. خوش اقبال همچنین بر اهمیت اجرای مصوبات در منطقه ۱۲ تأکید 
کرد و گفت: اگر در تهران اقدامات مؤثری انجام شود، بازتاب آن در سطح کشور و حتی 
خارج از کشور مشــهود خواهد بود.سرپرست فرمانداری تهران همچنین به گستردگی 
مشــکلات در این منطقه اشــاره کرد و از برنامه های بازدید مستمر برای بررسی و رفع 
چالش ها خبر داد. وی تصریح کرد: منطقه ۱۲ از نظر اقتصادی، سیاسی و امنیتی جایگاه 
ویژه ای دارد و باید با جدیت به مشکلات آن پرداخته شود. در همین راستا، جمع بندی 

موارد و موانع پیش رو را به استاندار محترم ارائه خواهیم کرد.


